
A hídon nincs átkelés!

Írta: 

Már egy évvel ezelőtt is foglalkoztunk azzal,  hogy a pécsi, Indóház téren lévő
gyalogos vasúti híd emelőszerkezete nem működik (képünkön). Ami azóta sem
tölti be szerepét, de most más okból, mint korábban a „hozzáértők” állították.  

Egy szezonnal ezelőtt a hívógomb ugyan még sípolt, búgott, de akkoriban a
MÁV illetékesei közölték, hogy a szerkezet sem üzemképes, tehát
felesleges is lenne bárkinek, bárkivel értekeznie az átkelés ügyében.
Mondjuk a forgalmi szolgálattevővel, mert ott lenne elvileg hallható a
bejelentkezés. De az üzembentartó amúgy is a Pécs Holding Zrt. volt, ők
legfeljebb együttműködésükről tudták biztosítani a várost, ha valaki mégis ott
szeretne átjutni, mondjuk egy kerekes kocsival.

Az állítólagos hiányzó alkatrészt megrendelték, ám ezután hosszan nem
történt semmi. Hacsak az nem, miszerint a korábbi üzemben (nem) tartótól
2011-ben átvette a feladatot a Biokom Kft. Nekik ez annyira nem hiányzott,
de mivel városi feladat, hát nem kérdezték őket, egyszerűen megkapták a
dolgot, úgy, miként annak a rendje van.

A lift lefóliázva várja, hogy valaki beindítsa
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Legújabb érdeklődésünkre a MÁV-nál hivatalos választ nem tudtak adni.
Egyrészt, mert aki megszólalhatna a forgalmi irodában, annak nincsen joga
beszélni. Másrészt, mától a helyi sajtós félig-meddig nyugdíjas, de ez nem
áprilisi tréfa, hanem tény. Minden további felvilágosítást Budapest ad meg.

A helyzetet viszont jelenleg egy kissé árnyalja, hogy a Verseny utcai oldalon
vandálok letörték a liftkezelő oszlopát. Vagyis, egyáltalán nem lehet
használni, kommunikációs rendszertől függetlenül, bár az már előbb tűnt el.
A „lerombolt” darab biztonságban megvan, de nem mondhatjuk meg hol,
mert azzal már szolgálati titkot sértenénk.

Végül is a Biokomtól azt a felvilágosítást kaptuk, hogy megpróbálják
helyreállítani a rendszert, minden fronton. Már kértek árajánlatot is az
ügyben. De ez sem megy egyik pillanatról a másikra. 

Az már egyszerűen érthetetlen, miképpen javulhatott meg maga az emelő,
vagy nem is az volt rossz. Mindenesetre, annyi bizonyos, havonta legfeljebb
egy érdeklődő volt az utóbb idődben, mozgáskorlátozottak részéről. De
mivel az évek során „megszokták” az elutasítást, hát más irányba
közlekednek. Évekkel ezelőtt, nagy trombitaszóval, beszédekkel
megnyitottak valamit, ami teljes mértékben csak napokig, hetekig töltötte be
a szerepét. Sok-sok millióért!   
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